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Szanowny Panie Radny,

odpowiadając na Pana interpelację w sprawie malowania wyrytych 

w granitowych tablicach napisów informuję, iż zgodnie z dokumentacją 

projektową, napisy w bordiurze miały zostać tylko wygrawerowane w płytach 

granitowych. Jednak po wykonaniu próbnego graweru okazało się, iż w płycie 

granitowej o tej kolorystyce, napisy takie są mało widoczne. Z tego względu 

zamawiający (Miasto Kalisz) zlecił wykonawcy, w ramach robót dodatkowych 

i dostępnych środków finansowych, wykonanie malowania liter wygrawerowanych 

w płytach. Do tego celu użyte zostały specjalne markery olejowe przeznaczone 

do kamienia. Należy pamiętać, iż bordiura jest elementem nawierzchni w miejscu 

ogólnie dostępnym i mocno eksploatowanym. Jak każdy element malowany 

(tak jak oznakowanie poziome na ulicach) wymagać będzie okresowego 

odświeżenia. Jednak jest to czynność niewymagająca dużych nakładów 

finansowych.

Ponadto informuję, iż wszelkie prace na Głównym Rynku były wykonywane 

w ramach obowiązującej umowy na roboty budowlane. 
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INTERPELACJA

Zgodnie z §27 Statutu Miasta Kalisza składam interpelację w sprawie malowania wyrytych w
granitowych tablicach napisów.               

Szanowny Panie Prezydencie,
wokół miejskiego ratusza ułożono granitowe płyty z wyrytymi na nich napisami. Jak można zobaczyć napisy
te są mało czytelne na tle granitowych płyt. Aby poprawić widoczność liter zatrudniono ekipę panów, którzy 
na kolanach pisakami bądź markerami malowali wyryte litery. Efekt tych działań jest znikomy, ponieważ 
warunki atmosferyczne,takie jak padający deszcz czy  śnieg  zmazują te napisy. Istnieją inne bardziej trwałe 
metody umieszczania takich napisów. Pytanie jest takie, czy na etapie projektowania przebudowy płyty 
głównej rynku, zadbano o odpowiedni dobór metody umieszczania takich napisów ?

Z wyrazami szacunku

Piotr Mroziński
Radny Rady Miasta Kalisza


